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Dnr. KS-2019-0012-000  § 70 
 

KOMMUNCHEFEN INFORMERAR 

 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 

Informationen noteras. 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 

Förändringar i organisationen: 
Ny t.f. skolchef, Marie Blomberg. Tjänsten kommer att annonseras ut 
inom kort. 
Anders Karlsson ny näringslivscoach, projektfinansierad. 
 
Prislappsmodellen: 
Dorotea kommun deltar tillsammans med följande kommuner 
Arvidsjaur, Bjurholm, Sorsele, Storuman, Vilhelmina, Vindeln, Vännäs, 
Älvkarleby i ett projekt som ska mynna i att kommunerna får tekniska 
och praktiska förutsättningar för en ekonomi i balans.   
 
Kort beskrivning av modellen: 
Modellen möjliggör att bryta mönstret att lägga "budget på budget". I 
stället blir budgeten faktabaserad och kopplad till demografiska 
förändringar. För varje åldersklass sätts så kallade prislappar, som räknas 
fram årligen utifrån kostnadsutjämningen med hänsyn tagen till inflation 
och löneutveckling. Prislappen för åldersklassen multipliceras med 
antalet individer som befolkningsprognosen säger att det kommer att 
finnas det aktuella budgetåret. På så sätt får man fram en objektiv summa 
på vad en verksamhet bör kosta. Det som sedan återstår är politiska 
prioriteringar. Det blir tydligt vad politiken beslutar och vilka 
ekonomiska konsekvenser det får. 
Volymbaserade ramar baserade på prislappar gör det möjligt att flytta 
resurser från verksamheter där efterfrågan och behov minskar till 
verksamheter där efterfrågan och behov ökar. 
Modellen underlättar för en långsiktig planering av ekonomin. 
Tanken är att modellen ska kunna tillämpas inför budget 2021. 
 
Kajsa Arvidsson Vallin informerar om god och nära vård.  
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Dnr. KS-2019-0013-042  § 71 

 
LÖPANDE UPPFÖLJNING BUDGET 2019 
 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 
Till kommande arbetsutskott skall ekonomichefen återkomma med vilka 

åtgärder som vidtas för att hålla budget. 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Ekonomichefen redovisar en preliminär prognos för januari till och med 

juli. Utfallet för perioden visar att kostnaderna har ökat under 

sommaren, där semesterlön och vikarier är en bidragande orsak.  

Verksamheter som riskerar att inte hålla budget, kommer att ha täta 

uppföljningar med ekonomichef. 

BESLUTSUNDERLAG 
Preliminär rapport tom juli 2019. 
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Dnr. KS-2019-0195-045  § 72 

 

OMSÄTTNING AV LÅN 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 
Amortera 2 500 000 kr och omsätta resterade del av lånet, 8 000 000 kr. 
Ekonomichef Emil Blomberg ges i uppdrag att omsätta lånet för 
Dorotea kommuns räkning. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Ett av kommunens lån vid ett belopp på 10 500 000 kr förfaller 2019-09-
05.  
 
BESLUTSUNDERLAG 
Inkommen offert Kommuninvest, 190807 
Beräkning mål 4 

 
BEDÖMNING 
Genom att amortera 2 500 000 kr bör kommunen uppnå finansiellt mål 
nr 4. 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
Ekonomichef 
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Dnr. KS-2019-0139-106   § 73 

REMISS - AV SAMETINGETS RAPPORT 

SAMISKT SPRÅKCENTRUMS UTVECKLINGS-

MÖJLIGHETER FÖR ATT FRÄMJA FLER SAMISKA SPRÅK 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 
Godta samisk samordnares remissvar angående; Remiss av Sametingets rapport, 
Samiskt språkcentrums utvecklingsmöjligheter för att främja fler samiska språk 
Ku2019/00736/CSMS.  
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Remiss av Sametingets rapport, Samiskt språkcentrums utvecklingsmöjligheter 
för att främja fler samiska språk med diarienummer: Ku2019/00736/CSM. 
 
Regeringens skrivelse 2017/18:282 lyfter upp behovet av att utarbeta ett 
långsiktigt och samlat handlingsprogram för bevarande av de nationella 
minoritetsspråken. Här framhålls att organisering av språkcentrum eller 
motsvarande funktioner för att främja de nationella minoritetsspråken bör 
utredas för att kunna ingå i handlingsprogrammet. 
Sametinget har fått i uppdrag att utreda hur Samiskt språkcentrums verksamhet 
kan utvecklas för att främja fler samiska varieteter (Ku2018/01453/DISK). 
Dorotea kommun är en av 57 remissinstanser. 
 

BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse 190627 
Förslag till yttrande 
Remiss – Samiskt språkcentrums utvecklingsmöjligheter för att främja fler 
samiska språk 
 
BEDÖMNING 
Samiska samordnaren i Dorotea kommun och samordnare i Åre respektive 
Älvdalens kommuns har delgivit varandras grundsvar samt korrigerat dem var 
för sig.  
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Dnr. KS-2019-0196-100   § 74 

GDPR - REVISION 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslås besluta att Dorotea kommun emottagit 
dataskyddsombudets revision med kommentarer. Kommunchefen får i 
uppdrag att nämnda förbättringar genomförs. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Dorotea kommuns utsedda dataskyddsombud Isak Nyberg genomförde 
2019-06-03 en revision av arbetet med efterlevnad av bestämmelserna i 
dataskyddsförordningen i Dorotea kommun. En rad punkter har särskilt 
valts ut och granskats. 
Dorotea kommun har i stort sett följt de anvisningar som de fått av 
kommunens dataskyddombud vid genomgång inför GDPR. Trots detta 
finns det ett antal förbättringar som behöver vidtas när det gäller 
kvalitéten på registerförteckningen, eventuella omförhandlingar av 
personuppgiftsbiträdesavtalen, rutiner för personuppgiftsincident, 
införande av nya system och information till de registrerade. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Revisionsrapport, 190611 
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Dnr. KS-2019-0144-041   § 75 

ÄSKNING AV INVESTERINGSMEDEL 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslås besluta att Dorotea kommun godkänner 
förslag till investering och IT- och stadsnätsenheten beviljas: 
 
År 2020: 317 500 kr för inköp av datorer och utbyte av Hyper-V nr 1 
780 000 kr för efteranslutning av kunder till bredbandsnätet samt byte av 
bredbandsswitchar. 
År 2021: 85 000 kr för utbyte av Hyper-V nr 2 
690 000 kr för efteranslutning av kunder till bredbandsnätet samt till 
bredbandsswitchar för kommande utbyggnad. 
År 2022: 245 000 kr för utbyte av Hyper-V nr 3 samt 
diskkabinett+backup 
690 000 kr för efteranslutning av kunder till bredbandsnätet samt till 
bredbandsswitchar för kommande utbyggnad. 
 

Kommunstyrelsen föreslås besluta att införliva ovanstående investeringar 
i investeringsplanen och att taxan för bredbandsanslutning ses över till 
2020. 
 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Då IT- och stadsnätsenheten tyvärr inte har uppfattat att man gått över 
till fyraåriga investeringsplaner, saknas medel för nödvändiga 
investeringar. Det gäller utbyte av en större mängd datorer, virtuella 
servermiljön samt backup-disk, bredbandsswitchar som behöver ersättas 
eller nyinskaffas samt medel till att bekosta efteranslutningar i 
bredbandsnätet. 
 

BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse 190523 
Utredning behov av datorinköp 2020-2022 
Utredning behöv av bredbandspengar 2020-2022 
Investeringsbehov 2020-2022 

 

BEDÖMNING 
Detta är nödvändiga åtgärder både för att inte riskera säkerhetshål i 
samband med att windows 7 inte längre uppdateras, samt säkerställa den 
virtuella servermiljön där i princip samtliga verksamhetssystems servrar 
och datalagring inkl backup finns.  
Att neka fler kunder att ansluta sig till vårt bredbandsnät skulle medföra - 
förutom dålig publicitet - att kommunen går miste om betydande 
intäkter från abonnemangsavgifter. 
 

ÅTERRAPPORTERING 
Senast vid bokslut för respektive år. 
 
 
Beslutet skickas till: IT- och stadsnätsenheten   
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Dnr. KS-2019-0174-106   § 76 

PARTNERSKAP INLAND – AKADEMI NORR – 

ÅRSREDOVISNING 2018 

 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta: 

Direktionen och de förtroendevalda i Partnerskap Inland – Akademi 

Norr beviljas ansvarsfrihet för 2018 års verksamhet. 

Årsredovisning 2018 för Partnerskap Inland - Akademi Norr 

godkänns. 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Årsredovisningen för kommunalförbundet Partnerskap Inland – 

Akademi Norr avseende år 2018 fastställdes av direktionen  

2019-02-15. Eftersom Partnerskap Inland – Akademi Norr är ett 

kommunalförbund med direktion så skall frågan om ansvarsfrihet prövas 

av varje medlemskommuns fullmäktige. Av upprättad revisionsberättelse 

framgår att revisorerna föreslår att direktionen för kommunalförbundet 

beviljas ansvarsfrihet för 2018 års verksamhet. 

BESLUTSUNDERLAG 
Skrivelse 190628. 
Revisionsberättelse 190611. 
Årsredovisning för 2018 
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Dnr. KS-2019-0155-332   § 77 

LEKPLATS VID KVARNPARKEN 
 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslås besluta att omfördela investeringsmedel för 
att köpa in och montera ny lekutrustning vid Kvarnparken. 
Tekniska enheten får i uppdrag att omfördela befintliga investeringar så 
att lekplatsen får plats i investeringsplanen. 
 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
De offentliga lekplatserna är gamla och uttjänta. Efter besiktningar 
var det bara att inse att det mesta är utom all möjlighet till räddning. 
I stort sett all offentlig lekutrustning i samhället är nu bortstädat. 
Det har medfört ett missnöje bland medborgarna, vilket är förståeligt. 
 
Förslaget är inköp av ny underhållsfri lekutrustning till en kostnad av 163 
700:- enl. bifogad bilaga, dessutom krävs fundament för montering och 
fallskyddssand samt inspringsskydd i samband med lekutrustningen till 
en kostnad av 75 000:-. 
I samband med detta bör en upprustning av bron vid kvarnen göras för 
att minimera skaderisker, en ny gapakoja har beställts internt vilket bör 
läggas in i denna investering eftersom det ej ligger i driftbudget. 
Ny bro plus koja beräknas kosta 30 000:-. 
 
Total investeringskostnad  268 700:- exkl.moms 
 335 875:-  inkl.moms 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse 190613 
Bilaga, Lekutrustning 
 
BEDÖMNING 
En upprustad lekplats bör finnas i tätorten förslagsvis i Kvarnparken. 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
GVA 
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Dnr. KS-2019-0143-214   § 78 

BEGÄRAN OM PLANBESKED - BORGA 7:45 

 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 
Informationen noteras. 
 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Sökande ansökte tidigare om planbesked för att få starta planläggning för 
att skapa ca 15 tomter för bostäder och fritidsbostäder. 
 
Nuläge i projektet är att planbesked är beviljat av Miljö- och 
Byggnadsnämnden den 2019-06-11. En arkeologisk utredning av 
planområdet kommer genomföras under slutet av vecka 34. 
En undersökning om risk för betydande miljöpåverkan har gjorts och 
kommer skickas till länsstyrelsen för yttrande samt till Miljö- och 
Byggnadsnämnden för godkännande.  
 
Planarkitekt är upphandlad och anlitad för att ta fram de 
detaljplanehandlingar som behövs för projektet.  
 
Detaljplanen förväntas kunna gå ut på samråd under senare del av 
hösten. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse 190813 
 
BEDÖMNING 
Arbetet med detaljplanen löper enligt gällande regelverk och är i 
dagsläget i uppstartsfas.  
 
Utformning med mera som finns upprättat till dagens datum är bara 
skisser och kan komma ändras utifrån de utredningar och 
undersökningar som nu genomförs.  
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Dnr. KS-2019-0214-719   § 79 
 

MODUL BARNOMSORG BORGAFJÄLL 
 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 

Kommunen fortsätter hyra modulen i Borgafjäll för den pedagogiska 
omsorgen i Borgafjäll.  
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Med det barnantal som vistas i lokalerna på Rävlyan är det inte möjligt 
att dra ner på lokalytorna. I dagsläget är det heller inte aktuellt att kunna 
hyra lägenheten bredvid. Kostnader för bortforsling och återställande av 
mark och byggnad ger inte någon besparing på kort sikt. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse 190815 

 
BEDÖMNING 
Det bästa för verksamheten i dagsläget är att fortsätta hyra modulerna av 
Cramo. 
 
 
 
Beslutet skickas till: 

 Skolchef 
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Dnr. KS-2019-0147-020   § 80 

GEMENSAM FASTIGHETSFÖRVALTNING DOROTEA KOMMUN 
OCH DOROTEAHUS I DOROTEA AB 

 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 

Kommunstyrelsen föreslås besluta att extern resurs anlitas för 
genomgång av organisationen med uppdrag att lämna förslag på hur 
organisationen bäst utformas för att uppnå målen med en samordnad 
fastighetsförvaltning. Finansieras via kommunstyrelsens oförutsedda 
utgifter. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Kommunstyrelsen beslutade i juni 2019 att tekniska enheten och 
Doroteahus ska samarbeta inom fastighetsförvaltningen för en 
effektivare verksamhet där resurser samordnas, fördelas och planeras 
mer effektivt. 
För att nå bästa resultat bör frågan om hur organisationen ska se ut 
utredas av extern resurs. Förslag på organisation beräknas kunna 
presenteras senast 191030.  
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse 190815 
Protokoll Ks 190604, § 76 
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Dnr. KS-2019-0211-106   § 81 

INTRÄDE I SAMORDNINGSFÖRBUNDET SÖDRA LAPPLAND 

 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 

Uppdra till kommunchefen att skicka in en inträdesansökan till 
Samordningsförbundet för inträde 2020. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Stig-Lennart Karlsson informerar om Samordningsförbundet södra 
Lapplands uppdrag och hur det är organiserat i inlandet. Uppdraget är att 
underlätta för medlemmarna att samverka inom rehabiliteringsområdet 
kring individer i arbetsför ålder som behöver ett samordnat stöd från 
flera rehabiliteringsaktörer. Dessutom är det en viktig plattform för 
kommunen att träffa representanter från Arbetsförmedlingen och 
Försäkringskassan. 
 
Förbundet ska underlätta samverkan genom att besluta om mål och 

riktlinjer, finansiera, följa upp samt upprätta verksamhetsplan och 

årsredovisning. De insatser som genomförs skall ha sin grund i 

gemensamma överenskommelser mellan berörda parter. 

Huvuddelen av de finansierade aktiviteterna ska avse insatser till enskilda 

individer och bygga på gemensamma kartläggningar, analyser och 

utvärderingar.  

 


	SAMMANFATTNING AV ÄRENDE
	BESLUTSUNDERLAG
	SAMMANFATTNING AV ÄRENDE
	Ett av kommunens lån vid ett belopp på 10 500 000 kr förfaller 2019-09-05.
	BESLUTSUNDERLAG
	BEDÖMNING
	SAMMANFATTNING AV ÄRENDE
	BESLUTSUNDERLAG
	BEDÖMNING
	SAMMANFATTNING AV ÄRENDE
	BESLUTSUNDERLAG
	Revisionsrapport, 190611
	SAMMANFATTNING AV ÄRENDE
	BESLUTSUNDERLAG
	BEDÖMNING
	ÅTERRAPPORTERING
	BESLUTSUNDERLAG
	SAMMANFATTNING AV ÄRENDE
	BESLUTSUNDERLAG
	BEDÖMNING
	Beslutet skickas till: GVA
	BEGÄRAN OM PLANBESKED - BORGA 7:45
	ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT
	SAMMANFATTNING AV ÄRENDE
	BESLUTSUNDERLAG
	BEDÖMNING
	SAMMANFATTNING AV ÄRENDE Med det barnantal som vistas i lokalerna på Rävlyan är det inte möjligt att dra ner på lokalytorna. I dagsläget är det heller inte aktuellt att kunna hyra lägenheten bredvid. Kostnader för bortforsling och återställande av mar...
	BESLUTSUNDERLAG
	BEDÖMNING Det bästa för verksamheten i dagsläget är att fortsätta hyra modulerna av Cramo.
	SAMMANFATTNING AV ÄRENDE
	BESLUTSUNDERLAG
	SAMMANFATTNING AV ÄRENDE


